
Referat fra bestyrelsesmøde i GF Poppelen 
 

 

 
 

    

 

 

  

    

    Dato: Torsdag d. 28. juni 2012. og d. 3. juli 
  

    Sted: Lalandia Billund 
  Hos: Samme sted som sidst. 
  

    Deltager: John Andersen, Claus Fenger, Knud Lambertsen, 
  

 
Boje Henriksen, Susanne Hedegaard Madsen & Jørgen Hvejsel 

  

    Afbud: Henning Nielsen 
  

    
Ordstyrer: John Andersen 

   
 

 
 

  Referent: Susanne Hedegaard Madsen 
   

 
Økonomi: Det ser fornuftigt ud. Vi følger budgettet. 

  

Poppel alle´: 

 
 
Vi arbejder med visioner til august omkring renovering af poppel alle´.  
Bestyrelsen samles på Poppel alléen d. 14. sep.   

 
 
 
Grønne områder: 
 
 

Vi har en del medlemmer der er klager over de grønne områder.  
Vi vil opfordre til, at medlemmerne tager et foto, hvis det er muligt og vedhæfte det som 
dokumentation. Vi har gentagne gange rykket for at tingene bliver lavet. Der er ved eftersyn, flere 
gange blevet set, at det ikke er blevet tilfredsstillende udført.   

 
 
 
Breve fra 
medlemmer:    

 

Til salg skilte skal stå i ejernes vinduer og ikke ude på grunden.  
For at området skal se ordentlig og ensartet ud. 
 
En del medlemmer har været utilfredse med lejeindtægten i år.  
Vi har videre sent mailene til Lalandia. 
 
Vi har nogle breve omkring svamp i træværket i nogle huse. 
Vi henviser til at ejerne retter henvendelse til Lalandia. 
 
   

Lalandia: 
Vi har lavet en liste til Lalandia om samarbejd punkter. Vi skal mødes med Lalandia d. 3. juli For at 
gennemgå listen og se om vi kan nå til enighed.   

    

    

    



Referat fra møde 
med Lalandia 3. juli 

 
 
 

  

 

Det var et konstruktivt og positivt møde.  

Vi er kommet frem til nogle punkter, som vi skal samarbejde om. 

 

Vi er hver især gået på sommerferie med nogle opgaver, som vedrører følgende: 

 

 Udvikling af en oversigt, som skitserer husejeres, Lalandias og GF-Poppelens ansvarsområder. 

 Hvilke områder vi fremover skal samarbejde om, for at styre forholdet mellem Lalandia, 

husejerne og GF-Poppelen, så det gavner alle både økonomisk, socialt og alle vores gæster. 

 Forbedrer arbejdet med de grønne områder. 

   

    

  
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    
   


